
ZÁPIS Z PORADY VEDENÍ KONANÉ DNE 7. 1. 2013 

Přítomni: Matyska, Glos, Křenek, Dostál, Holub, Veselý, Regner, Kohoutková, Šrubařová, Ledvinka, 

Pištěk, Bartošek, Novotná Buršíková 

1. Dohody  

 Pokračují ty, co byly v loňském roce. Nové lidi nabírat opatrně. S Račanským se Matyska 

domluví do konce týdne. (odpovídá Matyska) 

 

2. Uzavírka mobilního hovorného 

 do 12. ledna 

 

3. Nový plán kontrol 

 Odesílá se do 15. března. Novotná Buršíková pošle plán kontrol z loňského roku novému 

vedení. (odpovídá Novotná Buršíková) 

 

4. Organizační řád 

 Tento měsíc (leden) fungujeme podle starého organizačního řádu. K 31. 12. 2012 

odvoláni všichni náměstci kromě Ledvinky. Vytvořeno nové místo náměstka místo pro 

Veselého, Dostál pověřen oblastí VaV. Divizní šéfové dočasně pověřeni náměstkovskými 

funkcemi.  

 Všichni se podívají do zakázek a pohlídají si, kde byl vedoucí zakázky spojen s původním 

náměstkem – předat novým vedoucím nebo se dohodnout o ponechání.  

 Lidé kolem GISů – zakázku převést pod Kohoutkovou.  

 Tam, kde dává převod smysl – udělat hned. Návrhy konzultovat s Ledvinku. Podle 

loňského roku se budou aktualizovat zakázky a příkazce operací. (odpovídají noví 

vedoucí) 

 Noví náměstci by měli vidět zakázky – nejlépe poslat komplet seznam zakázek od E. 

Rexové. Potřeba ohlídat v INETu, ozývat se. 

 Nové vedení dostalo novou pracovní verzi organizační struktury. Připomínky co nejdříve, 

ideálně během tohoto týdne. 

 Je nutné začít pracovat na nové struktuře oddělení, pododdělení a projektů, abychom 

mohli vydat příslušná nařízení ředitele už od 1. 2.  

 Vize – postupné budování nových zakázek, které by byly aktivní od 1. 2., některé zakázky 

převzít ze starých, něco založit s novými čísly. Nechat běžet staré zakázky paralelně, ale 

bez čerpání. Máme dostat peníze za RIVové body, rozumné nastavit od začátku způsob 

čerpání. Už od února by mělo být jasno, jakou zvolíme strategii. Noví šéfové – promyslet 

účtování z projektů OP VaVpI z RIVu (OP VK financováno komplet z 1111). (odpovídají 

noví vedoucí). 

 Úkol vedení – navrhnout nová čísla pro divize, do toho sázet nová čísla zakázek. Dávat 

pozor, z čeho jdou peníze. Nejdůležitější – struktura oddělení a struktura projektů – 

kromě liniových zakázek budou zakázky jdoucí napříč – skupina, která dostane peníze, na 

to se účtují někteří lidé.  

 Úkol pro všechny – nachystat strukturu, dát návrhy, uvidí se, co z toho vyplyne.  Mít 

seznam lidí a zástupů. Dát pozor na udržitelnost z projektů. (odpovídají všichni vedoucí) 



 Teď pouze převod CPS pod Regnera a převod GISů pod Kohoutkovou. U ostatních nechat, 

včetně podepisování dovolenek.  

 Příští týden – přednést sporné věci.  

 

 Ledvinka nadhodil možnost nových zakázek už od ledna – potřeba definovat divize, 

oddělení, možnost přeházet a přečíslovat zakázky. 

 Struktury oddělení posílat Slávkovi co nejrychleji. Potřebujeme počet a název oddělení. 

Slávek a Šrubařová pošlou návod, jak na to. Vojtová dodá lidi a úvazky.  

 Divizní šéfové – do příštího vedení navrhnout novou strukturu, poradit se se Slávkem. 

Slávek pošle zakázky. Domluvit se s personálním – poslat jednoduchou sestavu, která se 

konfrontuje s úvazky – dělat ke konci ledna.  Matyska se telefonicky domluví s Vojtovou. 

(odpovídá Matyska) 

 Lidé od P. Glose – podle Brančíka přechází formálně k němu již k 1. lednu, dá vědět, 

kdyby se to zaseklo. Glos si bude hlídat s Brančíkem a Sellnerem. Pošle Ledvinkovi, 

kterých lidí jmenovitě se týká tento odchod, v kopii Křenkovi a Veselému.  

 Koncem tohoto nebo poč. příštího týdne probrat s Glosem externí projekty.  

 

5. Rozpočet 

 Kvestor má dovolenou celý měsíc, nevíme, kolik bude peněz pro MU, jednání budou asi 

až v únoru. My zatím budeme fungovat s rozpočtem z r. 2012. Nákupy dělat přiměřeně.  

 

6. Kampusové licence vs. Microsoft 

 Malinka má podezření, že je to ošidné a už nyní překračujeme gentlemanskou dohodu. 

Nepřebírat pod správu všechny další HS. 

 Veselý, Holub – zorganizují schůzku se zástupci Microsoftu z vedení (Holub vytipuje lidi 

z MS), cílem vyjasnit Office 365, vyhodnotit současnou situaci. (odpovídá Holub, Veselý) 

 EUNIS – v současné době je zástupce v EUNISu J. Kohoutková. Jsme členy od prosince 

2010, gentlemanské dohody jsou staršího data, týká se i Oraclu. Výhody dohod jsme 

mohli využívat, i když jsme nebyli členy EUNISu.   

 

V Brně dne 9. 1. 2013 

Zapsala:        Schválil: 

Martina Novotná Buršíková      Luděk Matyska 

         ředitel ÚVT 


